
Borås Stad  

Kommunstyrelsen  

2021-02-08  

Initiativärende  

  

Expansiv näringslivspolitik i Borås 

 
Flertalet uppgifter har framkommit som problematiserar bilden av bristen av kommunal mark för 

näringslivsaktörer, där det föreligger en risk att Borås inte blir den kommun man etablerar sig i till 

följd av bristen på byggbar industrimark. Detta är oerhört alarmerande uppgifter vars 

konsekvenser kan innebär färre arbetstillfällen för kommuninvånarna och minskad 

attraktionskraft i kommunen, vilket i förlängningen påverkar skatteintäkter och välfärden. Vi 

önskar därmed få en redogörelse från Mark och exploateringsenheten samt Näringslivsenheten 

för att få sakfrågan utredd, samt för att politiken ska ges insyn och möjlighet till att agera. 

Karaktären på frågorna vi önskar ha svar på är enligt följande; 

I vilken omfattning har kommunen tillgänglig industrimark till försäljning? Är all industrimark 

byggbar med aktuella detaljplaner, eller finns det förhinder som försvårar eller försenar 

byggnation? Hur ser efterfrågan av industrimark ut hos näringslivet, och hur ser prognosen ut? Hur 

ser förutsättningarna ut för Näringslivsenheten? Finns det en konsekvensanalys och i så fall vad 

säger den?  

Vilka politiska beslut skulle underlätta för en god näringslivspolitik i Borås med tillhörande 

byggbar industrimark? 

 

 
Sverigedemokraterna föreslår Kommunstyrelsen besluta, 

Att Kommunstyrelsen bjuder in Mark och Exploatering samt Näringslivsenheten för 

att redogöra kring frågan, enligt ärendets intentioner. 

 
 
 
 
 

För Sverigedemokraterna, 
 

 
Andreas Exner (SD) Kristian Silbvers (SD) 

Kommunalråd Ledamot, Kommunstyrelsen 
 

  


